
Edyta Rzeplińska – Filipowicz    Ciechanów, dn. 31.08.2017r. 

Radna Rady Miasta Ciechanów 

 

      Pani 

      Barbara Kornatowska 

     Przewodnicząca  Rady  Miasta  Ciechanów 

 

Szanowna Pani Przewodnicząca,  

 

Za Pani pośrednictwem zwracam się do Pana Prezydenta z interpelacją 

dotyczącą  utrwalenia emulsją asfaltową ulic Wąskiej oraz Małej. 

 

    Interpelowałam już w sprawie tych ulic. Pojawiła się sugestia, że realizacja 

zadania dotycząca utrwalenia emulsją asfaltową może nastąpić w tym roku w 

miarę posiadanych środków budżetowych. W chwili obecnej, kiedy mamy 

otrzymać destrukt asfaltowy pozyskany przy remoncie ul. 17. Stycznia proszę o 

uwzględnienie utrwalenia emulsją asfaltową ulic Wąskiej oraz Małej. 

 

       /-/ Edyta Rzeplińska - Filipowicz 


